
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 344
Hvor meget forventer ministeren, at Coronakrisen vil medføre af prisfald på boligmarke-
det, og hvad vil konsekvensen være for det nye ejendomsvurderingssystem, der hoved-
sageligt danner de nye vurderinger ud fra historiske salgspriser? Risikerer man ikke, at
vurderingerne kan blive mange procent for høje, hvis boligpriserne som forventet vil falde
grundet økonomisk afmatning og højere renter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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